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 Notulen Ledenvergadering "Nut en Sport" Stolwijk 
 
 gehouden op 28 januari 1997 in De Grote Haven, Haastrecht 
 
 
01. Opening 
 
 Aanwezig: 21 leden 
 
 Afwezig met kennisgeving: J. van Eijk, Mw. W. Leeflang, D.A. Deelen, C. Duits,  C. 

Hamelink, Mw. L. Kamer, Mw. J. van Mastrigt,G. Streng. 
 
 De plaatsvervangend Voorzitter Albert Hamberg heet de aanwezigen hartelijk welkom en 

deelt mee dat het waarschijnlijk de laatste keer is dat hij de vergadering voorzit omdat Cor 
Duits bij de volgende vergadering weer aanwezig hoopt te zijn. 

 
 Er is een toevoeging aan punt 11 van de agenda, bestuursverkiezing: zoals tijdens de 

vorige ledenvergadering is meegedeeld, heeft Janny van Mastrigt te kennen heeft gegeven 
als bestuurslid te willen stoppen, dus zij is aftredend en niet herkiesbaar. 

 
02. Notulen vorige vergadering (29 oktober 1996):  
 
 Geen van de aanwezigen heeft opmerkingen omtrent de tekst of vragen naar aanleiding 

van de tekst. De notulen worden daarom ongewijzigd vastgesteld. 
 
03. Ingekomen stukken 
 
 1) Uitnodiging voor het bijwonen van de opening van de Provinciale 

Kampioenstentoonstelling in januari 1997 bij De Lekzoom Groot Ammers. Dank aan 
de heer Den Otter voor de uitnodiging. 

 
 2) Brieven van de NKB en NHDB voor opgave leden en aanvragen fokkerskaarten. 
 
04. Jaarverslag 1996 
 
 Albert geeft in een terugblik op 1996 een samenvatting van de activiteiten van Nut en Sport 

Stolwijk, het ledenaantal, de bestuurssamenstelling e.d. Het verslag is als bijlage in het 
notulenboek opgenomen. 

 
05. Verslag Clubtentoonstelling november 1996 
 
 Het verslag van de Clubtentoonstelling door Ton de Heij is eveneens als bijlage in het 

notulenboek opgenomen. Verheugend is de stijging in het aantal ingezonden dieren, 
namelijk 64. Het batig saldo bedraagt ƒ 307,55. 

 
06. Financieel verslag 1996 
 
 Het financieel verslag van 1996 van de penningmeester is als bijlage in het notulenboek 

opgenomen. Het nadelig saldo over 1996 bedraagt ƒ 559,09. Eventuele mogelijkheden om 
kosten te besparen worden besproken. 
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 Met ingang van dit jaar kunnen wij portokosten besparen door gebruik te maken van 
partijenpost binnen het postcodegebied 2800. Het minimum aantal van 50 poststukken 
wordt nét gehaald. De vraagprogramma's voor de Club TT, waarvoor dubbele portokosten 
gelden, worden al voor een groot gedeelte rondgebracht. 

 
 Het bestuur stelt voor bij de volgende vergadering een contributieverhoging in stemming te 

brengen van ƒ 2,50 per lid met ingang van 1998, dus jeugdleden en 65+ leden ƒ 7,50 i.p.v. 
ƒ 5,-- en overige leden ƒ 12,50 i.p.v. ƒ 10,--. De meningen van de aanwezige leden zijn 
verdeeld, sommigen gaan zonder meer accoord terwijl anderen liever het verschil in 
contributie tussen 65+ en overige leden zouden willen afschaffen en vinden dat voor 
mensen die van 5 à 6 verenigingen lid zijn een verhoging van ƒ 2,50 wel degelijk mee telt. 

 
 De bingo-avond moet voortaan een positief saldo opleveren en indien enigszins mogelijk 

de JDD ook. 
 
 In de voorjaarsvergadering zal ook een voorstel in stemming worden gebracht tot het 

terugbrengen van het aantal ledenvergaderingen van drie naar twee, namelijk door i.p.v. in 
januari, mei en oktober te vergaderen in maart en oktober. In de maart-vergadering zouden 
dan aan de orde kunnen komen een terugblik op het afgelopen jaar, alle verslagen en de 
JDD. De nog uit te reiken prijzen van de Club TT zouden dan eventueel kunnen worden 
rondgebracht. De leden die kennis willen nemen van de stukken voor de Provinciale 
Vergaderingen, d.w.z. degenen die niet in het bestuur van één van de zusterverenigingen 
zitten, kunnen dit te kennen geven aan het bestuur. 

 
07. Verslag kascommissie 
 
 De heer De Graaf doet namens de kascommissie verslag van de door hem en de heer 

Vermaas uitgevoerde controle van de financiele administratie van 1996. Deze is in orde 
bevonden.  

 
08. Benoeming leden kascommissie 
 
 De heer Vermaas zal voor de tweede keer deel uitmaken van de kascommissie. Als nieuw 

lid zal de heer Den Otter fungeren. De heer Nobel is reserve. 
 
09. Verslag tatoeëerder over 1996 
 
 Ton de Heij heeft in 1996 111 dieren getatoeëerd, tegenover 119 in 1995. In 1997 zal hij op 

afspraak bij de mensen thuis tatoeëeren en dus niet meer iedere eerste zaterdag van de 
maand in Stolwijk. Dank aan Coen en Marijke Hamelink voor de gastvrijheid in de 
afgelopen jaren. 

 
11. Bestuursverkiezing 
 
 Ton de Heij en Albert Hamberg zijn aftredend en herkiesbaar. Aangezien er geen 

tegenkandidaten zijn blijven zij voor drie jaar aan. De vergadering gaat hiermee accoord.  
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 Janny van Mastrigt is aftredend en niet herkiesbaar, dus er is een vacature. De heer 
Dekema is door het bestuur benaderd en is bereid als commissaris toe te treden tot het 
bestuur. Hij krijgt de steun van alle aanwezigen. De heer Den Otter biedt hem als dank een 
gratis dekking aan. De voorzitter heet de heer Dekema welkom in het bestuur. 

 
12. Benoeming afgevaardigden naar de Provinciale Vergaderingen op zaterdag 8 maart en 

zaterdag 7 juni te Stolwijk 
 
 Op zaterdag 8 maart zullen Rob Kamer en Albert Hamberg Nut en Sport 

vertegenwoordigen. Op zaterdag 7 juni zal Ton de Heij gaan en onder voorbehoud Albert 
Hamberg. Jan van Eijk is als bestuurslid van de NHDB aanwezig. 

 
13. Bespreking tentoonstellingen fokseizoen 1997 
 
 Er zijn nog geen keurmeesters benaderd voor de JDD. De keurmeesters voor de Club TT 

zijn wel geregeld: nl. de heren Kersten, A-keurmeester konijnen; Qualm, A-keurmeester 
konijnen en cavia's; Van Oers, A-keurmeester hoenders en De Jong, A-keurmeester 
sierduiven. De Club TT wordt gehouden op vrijdag 21 en zaterdag 22 november. De 
commissie van bijstand e.d. wordt besproken in de ledenvergadering van oktober. 

 
 Jongdierendag: Het bestuur van Nut en Sport is benaderd door het bestuur van VZOD voor 

een bespreking over het gezamenlijk organiseren van een JDD. De aanwezige leden staan 
hier niet afwijzend tegenover. Binnenkort zullen de twee besturen nader overleg plegen. In 
de mei-vergadering zullen hierover nadere mededelingen worden gedaan. 

 
14. Bestuursmededelingen 
 
 De bingo-avond zal worden gehouden op vrijdagavond 21 maart onder voorbehoud van 

beschikbaarheid van De Grote Haven. Mogelijk is de animo op vrijdagavond groter dan de 
afgelopen jaren op zaterdagavond het geval is geweest. 

 
15. Wat verder ter tafel komt 
 Geen van de aanwezigen had hierbij iets op te merken. 
 
16. Rondvraag 
 Er werd geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
17. Sluiting 
 Voorzitter bedankt bedankt de aanwezigen hartelijk voor de inbreng en wenst allen een 

succesvol fokseizoen met veel mooie en goede dieren. 
 
 
 
 
 
Eveline de Heij 


